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Zápisnica 

z 10.neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 19.02.2018 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 

predsedajúci  Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  10.  neplánované  zasadnutie OZ,          

na ktorom privítal poslancov OZ, hl. kontrolóra a zapisovateľku. Zároveň požiadal o vypnutie 

mobilných telefónov. 

Konštatoval, že na 10. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných všetkých 9 poslancov.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Počet prítomných poslancov:  9 

Pre rokovanie 10. neplánovaného  zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, 

ktorý bol uvedený v pozvánke. Spýtal sa, či má niekto voči predloženému programu  

pozmeňujúce, alebo doplňujúce návrhy. Nemal nikto. 

Za schválenie  návrhu  programu hlasovalo 9 poslancov. Konštatoval, že uvedené bolo  

všetkými prítomnými poslancami OZ schválené.  

 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 

 

 

P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice   p. Ivanu 

Švolikovú, a p. Bystríka Ižolda. Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského , p. Erika 

Šustáka  a  p. Martinu Holečkovú. 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 

 
 

Bod  2        Prerokovanie zámeru predaja bytu podľa osobitného zreteľa 

P. starosta – materiál Vám bol zaslaný spolu so znaleckým posudkom. Mgr. Janka Strelková 

nám zaslala žiadosť o odkúpenie bytu. ( Príloha č. 1 ) 

 Jedná sa o predaj bytu č. 2 na prízemí školskej bytovky súp. č. 843 na parcele registra       

„C“ parc. č. 4888/4, spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

bytového domu so súp. č. 843 vo veľkosti 8665/54096, spoluvlastnícky podiel na pozemku 

zastavanom bytovým domom a to parcele reg. „C“ parcelné č. 4888/4 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 216,00 m² vo veľkosti 8665/54096, vedené na LV č. 3479, vo vlastníctve 

Obce Kozárovce, v prospech Mgr. Janka Strelková rod Strelková, bytom Kozárovce č. 843  

do osobného vlastníctva vo výške kúpnej ceny 35 000,- EUR, Spôsob prevodu – v súlade       

s §9a ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 



P. starosta – sme vlastníci  4 bytov. 3 byty by už boli v osobnom vlastníctve. Znalecký 

posudok  je stanovený na 34 700,- EUR 

 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obec Kozárovce zverejňuje zámer predaja bytu z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.          

o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

1) 

a) byt  č. 2 na prízemí školskej bytovky súp. č. 843 na parcele registra „C“ parc. č. 

4888/4 

b) spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového 

domu so súp. č. 843 vo veľkosti 8665/54096 

c) spoluvlastnícky podiel na pozemku zastavanom bytovým domom a to parcele reg. „C“ 

parcelné č. 4888/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 216,00 m² vo veľkosti 

8665/54096 

vedené na LV č. 3479, vo vlastníctve Obce Kozárovce, v prospech Mgr. Janka Strelková 

rod Strelková, bytom Kozárovce č. 843 do osobného vlastníctva vo výške kúpnej ceny 

35 000,- EUR 

2) 

Spôsob prevodu – v súlade s §9a ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že byt č. 2, súp. č. 843 - Mgr. Janka 

Strelková spolu s rodičmi užívajú od r. 1971. Byt si vyžaduje náročnejšie stavebné úpravy. 

Náklady na údržbu by boli pre Obec Kozárovce značne vysoké a nerentabilné. Charakter 

nevyhnutných prác ( výmena vnútorných rozvodov, komplexná oprava povrchov stien podláh 

a stropov vyžaduje dočasné prerušenie a užívanie bytu a poskytnutia náhradného, ktorým 

obec nedisponuje.) Nájomná zmluva bude ukončená dohodou k 31.03.2018 a byt bude 

k tomuto dátumu pripravený na odovzdanie novej vlastníčke. 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

 

Bod   3      Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie 
 

P. starosta  - Ing. Kopál, p. Dávid Hudec a FS Praslica nám zaslali žiadosť o dotáciu. Uvedené 

žiadosti boli prerokované kultúrnou komisiou a vo finančnej komisii. 

 

 



 Žiadosť FS PRASLICA 

P. Milan Záhorský – FS Praslica nám zaslala žiadosť o poskytnutie dotácie – Sústredenie FSk 

PRASLICA v Radave, kde žiadajú dotáciu 900,- € a na krojové dovybavenie, kde žiadajú 

1 000,- €. Materiál tvorí prílohu č. 2.  

P. starosta – finančná komisia odporučila schváliť:  Sústredenie FSk PRASLICA v Radave 

400,- € a na krojové dovybavenie 1000,- €. 

Komisia kultúry odporučila schváliť: Sústredenie FSk PRASLICA v Radave 300,- €           

a na krojové dovybavenie 300,- €. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Výšku dotácie 300,- € na sústredenie v Radave a 1000,- € na krojové dovybavenie               

pre Folklórnu skupinu PRASLICA. 

  za: 8                   proti: 1               zdržalo sa: 0 

Proti: p. Milan Záhorský. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

 Žiadosť p. Dávid Hudec 

 

P. Milan Záhorský – p. Dávid Hudec nám zaslal žiadosť o dotáciu a to na vydanie zbierky 

pôvodných ľudových piesní z Kozároviec. Uvedenú žiadosť prečítal v plnom znení. Materiál 

tvorí prílohu č. 3. 

 

P. starosta – žiadosť bola prerokovaná vo finančnej aj v kultúrnej komisii. Finančná komisia 

odporúča schváliť dotáciu vo výške 300,- €. Komisia kultúry odporúča schváliť dotáciu        

vo výške 300, - € s tým, že dá pre obec 25 ks publikácii s rozdelením – 20 ks pre ZŠ s MŠ 

Kozárovce a 5 ks pre obecnú knižnicu. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť o poskytnutie dotácie pre p. Dávida Hudeca vo výške 300,-  €.  

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

 Žiadosť Ing. Pavel Kopál 

 
P. Milan Záhorský – Ing. Pavel Kopál nás taktiež požiadal o dotáciu – o poskytnutie daru      

na vydanie knihy vo výške 300,- €. Žiadosť tvorí prílohu č. 4. 

 

P. starosta – v rámci finančnej a kultúrnej komisie bolo odporúčané 300,- €. 



 

P. Milan Záhorský – navrhol by som 150,- €, vzhľadom k tomu, že mu už bolo poskytnuté 

pominulé roky. 

P. Martina Holečková – aj ja by som bola za. 

 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Ing. Kopála a to vo výške 150,- €. 

  za: 7                   proti: 2               zdržalo sa: 0 

Proti: p. Michal Benčat, p. Ivana Švoliková. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 

 

 

Bod   4      Prerokovanie žiadostí o prenájom služobného bytu a ukončenie 

nájmu 

 
 Žiadosť Mgr. Monika Majerová 

 

P. Milan Záhorský  - Mgr.  Monika Majerová nám zaslala žiadosť o pridelenie služobného 

bytu v školskej bytovke č. 843 a to od januára 2018. Predmetný byt v bytovke užíva 

s nájomcom – Oľgou Majerovou. 4 roky pracuje pre ZŠ s MŠ Kozárovce. Žiadosť tvorí 

prílohu č. 5. 

 

P. starosta – žiadosť bola prerokovaná na finančnej aj kultúrnej komisii. 

Finančná komisia navrhuje zmenu nájomcu na Monika Majerová s tým, že počas jej 

pracovného pomeru v ZŠ s MŠ Kozárovce navrhuje znížené nájomné ako za služobný byt.  

 

Kultúrna komisia súhlasí – služobný byt. 

 

P. starosta – žiadosť bola prerokovaná na oboch komisiách, ale neriešilo sa, či bude schválené 

spätne od 1.1.2018, alebo od 1.3.2018. 

P. starosta dal hlasovať za:  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Pridelenie služobného bytu pre Mgr. Moniku Majerovú a to od 01.03.2018 s tým, že 

v dodatku k zmluve bude zmena nájomcu z Oľga Majerová na  Mgr. Monika Majerová. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 



 Žiadosť o ukončenie nájmu v PFO č. 103,  nájomca – Henrieta Mlatecová. 

P. Milan Záhorský  - prečítal žiadosť o ukončenie nájmu v PFO č. 103 od nájomcu – Henrieta 

Mlatecová. Materiál tvorí prílohu č. 6. 

P. starosta – finančná komisia  súhlasí po splnení podmienky nájomnej zmluvy podľa            

Čl 6 bod 7.1,7.2,7.3  t.j. nájomca sa zaväzuje uhradiť náklady spojené s úpravou priestorov, 

ktoré vznikli na strane prenajímateľa, ak nájom bude ukončený zo strany nájomcu v lehote 4 

roky odo dňa podpisu zmluvy (náklady sú vo výške 1 300,-) 

 

P. Ivana Švoliková – vie o tom? 

P. starosta – vie o tom, chcela úľavu, ale finančná komisia nesúhlasí. 

 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Ukončenie nájmu  v PFO Kozárovce č. 103 pre nájomcu Henrieta Mlatecová, ku dňu 

28.02.2018 po splnení podmienky nájomnej zmluvy č. 6/2015, podľa čl. VI bod 7.1, 7.2, 7.3. 

To je – nájomca sa zaväzuje uhradiť náklady spojené s úpravou prenajatých priestorov, ktoré 

vznikli na strane prenajímateľa, ak nájom bude ukončený zo strany nájomcu v lehote 4 roky 

odo dňa podpisu zmluvy a to vo výške 1 300,- EUR, do 15 dní od ukončenia nájmu. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 

Bod  5        Prerokovanie zmluvy na kúpu dodávkového vozidla 

P. starosta – tento návrh som Vám zasielal spolu s materiálmi. Jedná sa o dodávkové vozidlo, 

ktoré by sme kúpili z bazáru. Je to dodávka – vodič + 8 cestujúcich – Volkswagen transporter. 

Rok výroby 2007. S tým, že tam bude nainštalované sedenie pre 8 pasažierov a vodiča, nové 

čalúnenie. Zo zmluvy – vyplatilo by sa 2000,- € ako záloha a 8 500,- € pri preberaní vozidla 

s tým, že predávajúci na vlastné náklady vozidlo na nás prihlási. Má na to 16 dní od podpisu 

zmluvy a na vozidlo nám garantuje dvojročnú záruku. Vozidlo sme boli vyskúšať, bol so 

mnou p. zástupca p. Milan Záhorský a p. poslanec Michal Benčat. Motoricky, aj čo sa týka 

karosérie je vo veľmi dobrom stave. Je to predĺžený a zvýšený model. Poslúži pre obec, 

žiakov, folklórne skupiny, športovcov... ale aj na prevoz tovaru. Peniaze, čo sme mali na to 

vyčlenené – 10 500,- € je v rámci limitu. Zmluvu ste videli, čítali ... ( príloha č. 7 ). 

Otváram diskusiu. 

P. Marián Majer – je to na Olichove? 

P. starosta – áno. 



- p. starosta – bude treba bežná údržba ( výmena oleja, filtre ... ), je to dodávkové vozidlo, 

stačí vodičský sk. B. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Zmluvu na kúpu vozidla Volkswagen so zapracovanými dodatkami: 

 a) Predávajúci vykoná prepis vlastníctva predmetu kúpnej zmluvy na dopravnom 

inšpektoráte do 16 dní od podpisu zmluvy na vlastné náklady. 

b)  Predávajúci garantuje dvojročnú záruku na predmet kúpnej zmluvy odo dňa podpisu tejto 

zmluvy. 

c) Predávajúci prehlasuje, že dohodnutá kúpna cena zahŕňa čalúnenie a sedačky                    

pre 8 pasažierov okrem miesta vodiča. 

 
  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 

Bod  6      Rôzne 
 

 Prerokovanie čerpania rezervného fondu 

 

P. starosta – máme tu materiál, ktorý bol prerokovaný vo finančnej komisii. Jedná sa 

o čerpanie rezervného fondu. Kúpili sme pozemok od p. Nováka, kde sme mali spracovanú 

dokumentáciu na zberný dvor, tam bola suma 10 625,- € - zmluva bola schválená v decembri. 

Kúpa dodávkového vozidla 10 500,- €. Poskytnutie dotácie pre Obec Kozárovce – služby na 

nákup vozidla IVECO DAILY za 16 200,- € s tým, že táto dotácia by bola vrátená na 

rezervný fond potom, ako na účet služby nabehne náhrada od PMA Levice s.r.o. za výstavbu 

doškoľovacieho strediska. Kapitálové výdavky ZŠ s MŠ vo výške 1750,-€ na to, aby sa kúpil 

nový výdajný pult do šk. jedálne a budovanie kanalizácie vo vlastnej réžii vo výške 

16 761,65€. 

Sme zhruba v polovici nákladov, ako sa pohybujú trhové ceny. 

P. starosta oboznámil s možnosťou kúpy vozidla na služby – IVECO DAILY – v Hornej Vsi. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Použitie rezervného fondu nasledovne: 

- kúpa pozemku od p. Nováka vo výške 10 625,- € 

- kúpa dodávkového vozidla 8 + 1 vo výške 10 500,- € 

- poskytnutie dotácie pre Obec Kozárovce Služby vo výške 16 200,- € na nákup motorového 

vozidla IVECO DAILY 65C15 S3 ( dotácia bude vrátená po zaplatení náhrady od PMA 

Levice s. r. o. ) 



- kapitálové výdavky ZŠ s MŠ Kozárovce vo výške 1 750,- € na kúpu výdajného pultu do 

školskej jedálne 

- budovanie kanalizácie vo vlastnej réžii vo výške 16 761,65 € 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

 

 Prerokovanie žiadosti ZŠ s MŠ Kozárovce 

 

P. starosta – ZŠ s MŠ Kozárovce sa na nás obrátila so žiadosťou: 

1) schválenie réžii v šk. jedálni vo výške 1, 31 € za jedno jedlo 

2) žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov ako spoluúčasť pri zmluve o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku vo výške 976,16 € 

3) žiadosť o poskytnutie kapitálových výdavkov vo výške 1750,-€ na nákup výdajného pultu 

do školskej jedálne ( ktorá sa práve teraz schválila ) 

4) žiadosť o úpravu rozpočtu vo výške 48 810,- € v súvislosti s nenávratným finančným 

príspevkom z MŠVVaŠ na strane príjmov v položke transfery a na strane výdavkov v položke 

9.2.1.1 základná škola 

 

V šk. jedálni - v prílohe kalkulácia. ( príloha č. 8 ), naša škola v r. 2017 vydala 42 162 jedál, 

režijné náklady mala  55 200,29 €. To znamená, že na jedno jedlo im vychádzalo 1,31€. 

Celková kalkulácia jedla 2,43 €. Druhý materiál, ktorý žiadali  je zapracovanie 48 810 € jak 

na strane príjmov, tak na strane výdavkov. Mali schválený nenávratný finančný príspevok, 

vďaka ktorému zamestnávajú asistentov učiteľa a pracujú s deťmi z nevýhod. prostredia – 

projekt má 5% spolufinancovanie. To je tých 976,16 €, ktoré vlastne idú z nášho rozpočtu. 

Celý ten mechanizmus funguje tak, že škola dostane na svoj účet postupne tých 48 810,- € 

ako nenávratný finančný príspevok, pošle ich na účet obce, my ich vzápätí vrátime 

a navýšime o 976, 16 €, čo je spolufinancovanie. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

1) žiadosť o schválenie réžii v šk. jedálni vo výške 1, 31 €  

2) žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov ako spoluúčasť pri zmluve o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku vo výške 976,16 € 

3) žiadosť o poskytnutie kapitálových výdavkov vo výške 1750,-€ na nákup výdajného pultu 

do školskej jedálne  

4) žiadosť o úpravu rozpočtu vo výške 48 810,- € v súvislosti s nenávratným finančným 

príspevkom z MŠVVaŠ na strane príjmov v položke transfery a na strane výdavkov v položke 

9.2.1.1 základná škola 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

 

 

 



 Prerokovanie Zmluvy o likvidácii drobného stavebného odpadu 

 

P. starosta – do bodu rôzne som Vám posielal aj Zmluvu so spoločnosťou F-Partner.  

Vyplynula zo záverov miestneho zisťovania OÚ OSoŽP Levice. Doteraz nebola uzatvorená 

a celý mechanizmus fungoval tak, že občania Kozároviec odovzdali DSO na skládke, 

poplatok v zmysle VZN zaplatili na úrade a obec následne uhradila faktúru spoločnosti         

F-Partner. K finančnému plneniu dochádza len v prípade, že občan odovzdá DSO u nás        

na skládke. Z bežnej praxe je cena za DSO na skládkach komunálneho odpadu aj viac než 

dvojnásobná. Doteraz to fungovalo bez zmluvy, teraz požadujú, dnes mi prišlo, že majú 

predĺžené povolenia. Poplatok našim VZN bol schválený 20,-€ za tonu. ( materiál tvorí 

prílohu č. 9 ) 

 

P. Marián Majer – Je tam stále niekto? 

P. starosta – áno p. Halaj. Ale to platí len pre občanov Kozároviec. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Zmluvu o likvidácii drobného stavebného odpadu uzatvorenú medzi Obcou Kozárovce         

a F PARTNER, a.s. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

 

 Prerokovanie žiadostí p. Mustafa Halimi 

 

P. starosta – p. Mustafa Halimi  sa na nás obrátil s dvoma žiadosťami. Myslím, že všetci viete, 

o koho sa jedná. Prenajal si u nás aspoň 4x priestor na predaj zmrzliny. Žiada zriadenie terasy 

pri prevádzke a žiada povolenie na prerábku nebytového priestoru. Týmito žiadosťami sa 

zaoberala finančná komisia, ktorá zaujala nasledovné stanovisko: komisia súhlasí s rozšírením 

výkladu na vitrínu a zo zriadením terasy – 5 stolov po 4 stoličky, prestrešenie  odkladateľné,  

prípadne riešiť slnečníkom.  Medzičasom som dostal informácie, že Mustafa Halimi si 

objednal 2 prístrešky a ani jeden odkladací... 

 

P. Bystrík Ižold – robí to v našej réžii? 

P. starosta – nie, prerába sám. 

P. Milan Záhorský – bolo by dobre nejaké zakreslenie. 

P. Marián Majer – chceme vidieť, ako to bude vyzerať. 

P. Michal Benčat – myslím, že by sme mu to mali schváliť, nech to konečne rozbehne. 

P. starosta – treba sa na niečom dohodnúť. Konečne sa rozbehol, chce to spraviť, treba mu 

vyjsť v ústrety. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 



Žiadosti p. Mustafa Halimi na rozšírenie vitríny a povolenie na zriadenie terasy s tým, že 

plocha prístreška nepresiahne 25m², podá ohlásenie drobnej stavby a nebude mať viac, ako    

5 stolov a 20 stoličiek. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

 

 Prerokovanie poslaneckého návrhu 

 

P. starosta – je tu návrh p. poslanca Erika Šustáka – prenajať p. Mustafovi Halimi verejné 

priestranstvo tých 25m² na terasu. Myslím si, že sme mu povolili predaj zmrzliny, ktorý je 

tým, že vo vnútri ju vyrobí a vonku predá, tak je to hlúposť, lebo sme to nespoplatňovali 

nikomu. Ani pizzerii keď ju mala. 

 

P. Martina Holečková – koľko má nájom? 

P. starosta – 70,-€ v slabej prevádzke – keď neprodukuje, 200,-€ v lete, keď produkuje. 

P. Milan Záhorský – máme VZN o verejnom priestranstve, tam sa popisuje, koľko sa platí ... 

P. Starosta – povolili sme stánok so zmrzlinou a prenajali priestor. 

 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Poslanecký návrh p. Erika Šustáka spoplatniť priestor terasy v zmysle platného VZN obce 

Kozárovce. 

  za: 3                   proti: 6               zdržalo sa: 0 

za: p. Erik Šusták, p. Marián Valach, p. Milan Záhorský 

proti: p. Bystrík Ižold, p. Martina Holečková, p. Ivana Švoliková, p. Zuzana Polačiková,              

p. Marián Majer, p. Michal Benčat 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

 

 

 Prerokovanie prílohy k Zmluve o spolufinancovaní nákladov mimoškolskej 

záujmovej činnosti detí 

 

P. starosta – Obrátilo sa na nás mesto Levice.  Uzatvárame každoročne zmluvu – CVČ ( deti 

s trvalým pobytom v našej obci navštevujú niektorý z ich záujmových krúžkov ). Navrhli nám 

uzavrieť zmluvu na dobu neurčitú a potom dávať len dodatok. Aktualizovala by sa len príloha. 

Bolo to prerokované vo finančnej aj v kultúrnej komisii. Obe súhlasia. Teraz na tomto OZ by 

sa schválilo  uzavretie zmluvy ako požadovali, na dobu neurčitú a na marcovom OZ by sa 

schválila len príloha. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 



Uzavretie zmluvy na dobu neurčitú, medzi Mestom Levice a Obcou Kozárovce na záujmové 

vzdelávanie detí v Centre voľného času (CVČ), Ul. sv. Michala 42, Levice v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Levice s tým, že na marcové zasadnutie obecného zastupiteľstva sa na 

schválenie predloží príloha k Zmluve o spolufinancovaní nákladov mimoškolskej záujmovej 

činnosti detí. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 

 

 

 

 

 

 

Bod  5      Záver 
Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 

rokovaní OZ a ukončil 10. neplánované  zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

                                                                                                     Ing. Jozef Majer 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Ivana Švoliková 

 

                                        p. Bystrík Ižold 

 

Zapisovateľka :               p. Mária Považanová 

 

 

 
Po skončení zasadnutia sa prihlásil p. Valach. 

 

P. Štefan Valach – čakal som, že bude bod diskusia. 

p. starosta – program bol schválený na začiatku zasadnutia. Dnes bolo neplánované 

zasadnutie, samostatný bod na diskusiu nebol v programe, mohli ste ho ale pokojne navrhnúť. 

Diskusia k prerokovávanému programu bola po každom bode, mohli ste sa prihlásiť, vždy 

som dal priestor. 

P. Štefan Valach – ja som chcel diskutovať o jarkoch. Čo sa tu riešilo, to sa mi páčilo, nemám 

výhrady, snažíte sa, riešite. Ty si pán starosta nič nerob z útokov, máš horúcu stoličku, musíš 

riešiť problém čo si nespôsobil. To bolo za tvojho predchodcu, ty to musíš ale napraviť. Musíš 

riešiť zmluvu na predaj pozemku pána Hlavu a obnovu jarkov. Kým nebudú, ja nezaplatím 

dane. Zopakoval svoj postoj k jarkom a podotkol, že ľudia nepodpisovali petíciu proti jarkom, 



ale za kanalizáciu. Ďakujem ti za vyriešenie môjho problému mandátu hlavného kontrolóra 

spolu s p. Pirošíkom. Vyzval na riešenie jarkov starostu aj poslancov. 

P. starosta – mojou prioritou je kanalizácia, práve Brôdok je jedna z lokalít na stavbu tento 

rok. Jarky na dolnej strane cesty sú obnovené už dávno. Žiadne povodne tam 15 rokov neboli. 

Keď bude hotová kanalizácia, vôbec sa nebránim ďalším úpravám cesty, jarkov, verejných 

priestranstiev, ale ja rešpektujem priority a to je stoková sieť na prvom mieste. Neplatenie 

daní si vyriešime v zmysle zákona. 

 

 

 


